
JUNTA ORDINÀRIA
AFA ARENAL DE LLEVANT

Data: 24 d’octubre de 2023
Hora d’inici: 17:30 h
Hora de clausura: 18:40 h
Assistència: 18 assistents

ORDRE DEL DIA:
1. Revisió de principi de curs per part de Junta, què creiem que va anar bé el curs

passat i àrees de millora que volem abordar aquest curs.
2. Status de socis de l’AFA i pressupost anual actual.
3. Status amortització amb la Xup-Xup.
4. Compartició del vídeo de l’AFA i pluja d’idees per aconseguir un major percentatge

de famílies sòcies i voluntaris per les comissions.
5. Eleccions Consell escolar.
6. Torn de precs i preguntes.

Agraïm a tothom el nou inici de curs, veure'ns de nou.

Iniciem la reunió amb un tema molt important, els nostres animals, i comentem que
l'escola està molt contenta amb el suport que han donat les famílies, continuarem
lluitant juntament amb l'escola pel seu projecte educatiu.
Es comenta entre altres coses la possibilitat de convertir l’escola en nucli zoològic.
L’escola ho està valorant i fem una crida a les famílies que si ha algú que domina o en sap
sobre el tema, que contacti amb l’escola per parlar-hi.

Posteriorment, comencem amb els punts del dia, que s'han comentat tots i cadascun
d'ells, en una llarga i extensa conversa.

Ens han traslladat el seu neguit i malestar per la nova normativa que es va aprovar per
part de la Xup-Xup sobre el mètode de pagament: el fet d'haver d'avançar la paga i
senyal al juliol. No ha agradat a gairebé ningú, i és un tema que tractarem internament
per poder donar una alternativa o una nova solució.

Recordem l'estat econòmic de l'AFA, la quantitat de famílies que som sòcies, i el gran
percentatge que no en són, en moltes ocasions és perquè no recordem fer l'ingrés de la
quota. Per això hem comentat de fer una nova campanya de captació de sòcies i socis, i
una nova campanya per captar voluntaris, recordant a les famílies la importància de
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l’AFA pels infants i l’escola, i traslladant la necessitat que ens arribin més ments i mans
per poder portar a terme totes les iniciatives actuals i futures.

Número de Famílies Sòcies: 140 (+12 inscrites, però pendents de pagar la Quota).
Si tothom paga, som 152 famílies = 47,50% famílies totals a l’Escola). L’any passat vàrem
arribar al 55%. Necesitem +23 famílies per arribar a aquest rati. L’objectiut marcat
enguany era el 60%.

Saldo Actual: 5.578€.
Si aconseguim que paguin els 12 pendents = 6.118€
Si aconseguim arribar al 55% = 7.153€
Si aconseguim l’objectiu de 60% = 7.918€

El 24 de Juliol de 2023 es van pagar 5.380,57€ de Neveres i Taula Calenta del menjador
de l’escola. (722€ dels quals son amb quotes d'enguany).

Sobre l’amortització amb l’empresa Xup-Xup:
· Amortització Inicial (Estiu 2022) : 20.000€
· S’amortitza a un ritme de 10.000€/curs (6.000 espai migdia + 4.000 extraescolars).
· Actualment, al curs 2023/24, resta per amortitza els 10.000 anuals + 4.600 (costos
legals estiu 2023).
· A final del present curs 2023/24, quedaran 4.600€, que s’amortitzaran durant el curs
2024/25, on quedarà a 0 (excepte si hi ha despeses extres que no puguem assolir i hagin
d’anar a amortització).

La nostra escola sempre havia sigut una escola amb un gran nombre de persones
voluntàries a les comissions, sobretot abans de la covid, quan el nombre promig de
voluntaris per comissió era de 15 persones.
Actualment, hi ha manca de voluntàries i voluntaris, sobretot a les comissions de Espai
Migdia i Extraescolars.

En l'actualitat, l’estat de les comissions és el següent:
● Comunicació: 7 persones (2 noves)
● Fem Barri: 7 (1 nou)
● Solidaritat: 2 (ningú nou)
● Infraestructures: 9 (1 nova)
● Espai migdia: 4 (han marxat 3)
● Extraescolars: 5 (ningú nou)
● Biblioteca: falta saber quants són i quants nous
● Belluga't: 11 (1 menys + 2 nous)
● Feminisme: 4 (ningú nou)
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No dubteu en contactar si voleu formar part d'alguna,
https://www.afalarenaldellevant.cat/canals-de-comunicacio/
No cal tenir molta disponibilitat de temps, amb poca estona, podreu aportar molt.

Aconsellem en aquest àmbit, fer eleccions anuals internes a les comissions per escollir
cada any qui serà el vocal d'aquella comissió amb el fi que tothom estigui d'acord i a gust
amb la persona que els representa. Aprofitem per donar una empenta i que us animeu a
gaudir d'aquest rol també dintre de la comissió.

Ens agradaria molt escoltar-vos a tots, i us animem a fer-nos arribar les vostres
inquietuds, queixes i suggeriments a info@lescolalarenaldellevant.cat.
Aprofitem per recordar que teniu a la vostra disposició també la bústia de l'escola a
l’entrada del carrer Bac de Roda, on podeu ficar les vostres queixes i suggeriments, de
forma anònima o no. Estarem molt atents, ja que volem saber les vostres opinions i els
punts de millora, i recordeu que les queixes tenen més pes i validesa si estan per escrit
sigui físicament o per mail que si son comentaris al parc, de veu o per whatsapp.

Entrem en el debat del Bynapp, un tema que ja es tracta interna i conjuntament amb
l'escola per buscar una nova alternativa que respongui millor a les necessitats de la
nostra comunitat. L’escola planteja que si l'AFA fa ús també de la nova aplicació per la
comunicació i els pagaments, es podria arribar a un acord de finançament per les dues
parts.

Recordem les eleccions que hi ha al Consell Escolar pròximament, i animem a aquelles
persones voluntàries per formar part durant dos anys a ser la representació de les
famílies al Consell Escolar, branca fonamental en la nostra comunitat educativa.

La comissió de Comunicació està treballant per fer una comunicació més activa a totes
les famílies, per tal que estiguin actualitzades de totes les millores i accions que vàrem
fer l'any passat i al llarg de tot el curs escolar.

Volem que tothom aprengui la importància de mantenir l'AFA a una escola i la dedicació,
amor i respecte que donem totes aquelles persones que pertanyem. Així doncs, esteu
ben atents!

TEMES SOBREVINGUTS:

➔ S'ha parlat sobre la campanya i iniciativa que ha començat a moure'ns pel nostre
barri sobre endarrerir fins als 16 anys el primer telèfon mòbil. L’AFA està al dia
juntament amb les famílies per promoure xerrades, estar atents a les accions i
sumar-nos a la causa. També s’ha comunicat a l’escola.
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Des de la comissió de Coeducació i Feminisme hi seràn dins d'aquest grup per
poder mantenir-nos informats.

DUBTES, PREGUNTES O COMENTARIS:
➔ Sorgeix el comentari de si formalitzar l’obligatorietat de formar part de l’AFA per

poder fer ús del servei de menjador i per poder apuntar-se a les extraescolars. Es
debat entre els assistents i es comenta de portar la votació a la pròxima
assemblea de sòcies i socis per fer votació oberta entre totes les famílies.
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